

Protokoll vid möte 2023-09-20

Mötestid: 15:15-17:00

Plats: TP43



1. Mötets öppnande	Jonas Larsson öppnade mötet.
2. Val av justerare	Anthony Fredriksson och Sarah Bohman Axelsson valdes till justerare.
3. Mötets behöriga utlysande	Mötet var behörigt utlyst.
4. Adjungeringar	Amanda Svensson Elin Neander Fanny Lundgren Hamrebjörk Ida Hagsten
5. Fastställande av föredragslista	Föredragslistan godkändes.
6. Närvaro från styrelsen	Jonas Larsson Anthony Fredriksson Sarah Bohman Axelsson Carl Sundquist Henrik Andersson Johanna Lindberg Agaton Lång Elsa Bylin
7. Föregående mötesprotokoll	Föregående mötesprotokoll godkändes.
8. Avstämning föregående möte	<i>Jonas:</i> Lämna ovrar på tryck. Fixa med marknadsföring. OK <i>Anthony:</i> Ordna med pengar till Familjen. OK <i>Sarah:</i> Arbeta vidare med mässan. Bestämna datum för event. Inväntar sista guldföretagen sista dagen för guldföretagen är 29 oktober, datum för förevent är satt. OK

	<p><i>Carl:</i> Svarat på mejl. Kolla vidare på att göra ett utskott. Försöka ta fram lite datum. OK</p> <p><i>Henrik:</i> Jobba med Carl. Kolla alumnilistan. Ta lite av Info & PR ansvaret. Fokus på Info & PR-ansvaret</p> <p><i>Johanna:</i> Ska på amo möte och sen se vad som händer. OK</p> <p><i>Agaton:</i> Kolla mer på populärvetenskapliga mässan. Försöka få i gång ett utskott. Börja kolla på Logistikveckan och eventuellt Logistikresan. OK</p> <p><i>Stina:</i> Försöka få ihop ett utskott. Planera inför puben. OK</p>
9. Projektledare LOGIN	<p><i>Sarah:</i> En lokal är fixad för banketten. 15 företag är klara men det är fler på gång. Hemsidan ser bra ut. Vissa företag har sagt nej som förut har varit med.</p>
10. General Familjen	<p><i>Amanda:</i> Familjen försöker trycka sina hoodies. Familjen har planerat ett tack för skifte. Försöker rekrytera till nya general och kassör. Några seriösa sökningar. Runt 25st kanske.</p>
11. Festerichefer	<p><i>3Cant Elin:</i> 3Cant planerar Halloween för fullt. Halloween är 4 november. Elin frågar om Logistiksektionen kan göra ett jobbutbyte med 3Cant. Förslag: Logistik jobbar 3cant, 3cant jobbar bygg och bygg jobbar logistik. Eller nått liknande. Detta ska kollas upp.</p> <p><i>Escort Ida ej närvarande</i></p>

12. Eloise	<i>Fanny:</i> Elouise har haft en grillkväll där ingen från logistik kom och överlag dålig uppslutning, vet ej vad det beror på. De har haft möten om herrsittningen.
13. Event	<i>Stina:</i> Det ska bli kul på puben imorgon. Har gjort ett bra musikquiz.
14. Kassör	<i>Anthony:</i> Finns det ett pris till den som vinner quizet? Det har pratats om presentkort men det är svårt att dela på en grupp. Vanligtvis brukar det va en avgift för de som deltar som delas ut på vinnaren. Annars har det inte hänt så mycket.
15. Info & PR	<i>Post vakant, Jonas svarar:</i> PR på sociala medier inför puben. Diskussion om hur märkesförsäljningen skall gå till.
16. Alumniansvarig	<i>Henrik:</i> Händer inte så mycket just nu. Blickar framåt mot en ljus framtid.
17. Näringslivsansvarig	<i>Carl:</i> Ska på Framtidsträffen nästa veckan. I kontakt med MT kring ett gemensamt event,
18. Arbetsmiljöombud	<i>Johanna:</i> Imorgon ska Johanna på GU-Råd tillsammans med lärare och andra AMO, återkommer med hur det var.
19. Ordförande	<i>Jonas:</i> Jonas har fixat mycket med puben och planerar kring sökperioden och valberedningen inför höstmötet. Ingen jättepanik men bra att tänka på.
20. Rekrytering	<i>Agaton:</i> POP-Veckan den 24 och 26 oktober. Som han sa på lunchmötet behöver vi kolla över vilka som kan vara med på mässan som är för gymnasieelever. Formuläret inför utskott skall fixas tills imorgon

21. Studienämndsordförande	<p><i>Elsa:</i> Förra veckan var det utbildningsråd. Det kändes bra att träffa de andra Snordf:arna i Norrköping, de diskuterade kring klassrepresentanter och hon känner sig nöjd. De funderar kring kickoff med klassrepresentanterna. Diskuterades om de skulle hållas gemensamt mellan olika klasser. Sen är det klassrepresentantsutbildning senare. PPG idag och då diskuterades det om kursutvärderingarna från vårterminen. Vissa kurser hade fått dåligt betyg. SL och FTL hade lite problem under Nolle-P för deras kurser var inte helt schemalagt. De kom fram till att de ska ta upp saken i vår igen och att det kanske är bäst att ha matte med samma upplägg som civ.ing programmen.</p>
22. Femmans fest	<p>Elin har fått lite mer underlag. Om Jonas har förstått budgeten rätt så handlar kostnaderna om 3 446 kr och Jonas tycker låter bra.</p>
23. Nytt program	<p>Det har snackats om det länge men nu har Jonas hört från LinTek att det kommer att startas ett nytt program som blir en del av sektionen då vi ligger under samma nämnd. Känns bättre än att de ska behöva starta en egen sektion.</p> <p>Jonas har fått ett litet informationsdokument om programmet men kanske inte helt uppdaterat. Det kan bli en ganska stor omställning. Till exempel hur utskotten till sektionen ska anpassa sig. Antalet nya studenter kan variera mycket. Det är ett civ.ing program.</p> <p>Mycket är än så länge rätt oklart men Jonas och Agaton ska på ett möte med ITN om exakt 2 veckor och då kanske vi vet mer.</p>

	<p>Många frågor gällande grafiskt uttryck, anpassningar hos phadderier och festerier osv.</p> <p>Styrelsen beslutade att: Meddela Linus (LinTek) att vi tar på oss det nya programmet utifrån den information vi har nu.</p>
24. Övriga frågor	<p>Kul att Familjen och 3Cant ville komma 😊</p> <p>Jonas och Elin ska snacka jobb</p>
25. Att göra till nästa möte	<p><i>Jonas:</i> Sena beställningar av ovar ska fixas. Stötta andra poster</p> <p><i>Anthony:</i> Fixa en blankett att fylla i till skatteverket, hjälpa till på puben och sälja ryggsäckar.</p> <p><i>Sarah:</i> Fixa hemsidan och beställa hoodies. Ska på Framtidsträffen</p> <p><i>Elsa:</i> Ska höra av sig till klassrepresentanterna och ha ett lunchmöte med dem</p> <p><i>Carl:</i> Fixa formular är utskottsökande. Möte med MT:s näringlivsansvarig. Delta på Framtidsträffen</p> <p><i>Henrik:</i> Ska kolla vidare på sitt testamente.</p> <p><i>Johanna:</i> Ska gå på GU-Råd imorgon och hålla koll på mailen.</p> <p><i>Agaton:</i> Fixa ett rekryteringsutskott imorgon</p> <p><i>Stina:</i> Fixa det sista tills puben imorgon, annars är det rätt lugnt, ska fixa utskott.</p>

Dokumentägare:
Jonas Larsson

Mötesprotokoll
Logistiksektionen

Utfärdandedatum:
2023-10-09

26. Nästa möte	Nästa träff: Nästa lunchmöte är: 2023-09-27 Nästa kvällsmöte är: 2023-10-11
27. Mötets avslutande	Jonas Larsson avslutade mötet.

Protokoll fört av:

Justering:

Carl Sundquist

Jonas Larsson

.....

.....

Anthony Fredriksson

.....

Sarah Bohman Axelsson

.....